
 
 

Referat generalforsamling 
 
Onsdag den 6. marts 2025 kl. 19.00, Snoldelev Sognegård – skolestuen 
 
12 parceller til stede 
 
 
1. Valg af dirigent, Morten  

Generalforsamlingen var ikke lovligt indkaldt, da den var sendt ud 2 dage for sendt. De fremmødte blev 
enige om at fortsætte med generalforsamlingen og dermed er generalforsamlingen stadig 
beslutningsdygtig.  
 

2. Formandens beretning om det forløbne år 
- Der er kommet hajtænder ved Engdraget og Sikærsvej. Der var flere som ikke overholdte højre 
vigepligt og dette var derfor den bedste løsning. Roskilde kommune, kom hurtigt ud og kigge det og 
støttede op om at lave hajtænder. De ønsker stadig ikke at støtte op om muligheden for bump på fx 
Agervænget eller Sikærsvej, hvor der stadig er nogle som kører for stærkt. 
 
- Det som der er brugt mest tid på i 2024, er indbetaling til grundejerforeningen. Det var igen i 2024 ca. 
50% som om havde betalt. Dette har krævet vi har været rundt 4 gange for at banke på døre og aflevere 
sedler til dem der ikke var hjemme for få kontingenterne indbetaling. Vi håber derfor det bliver lettere i år.  
 

3. Aflæggelse af regnskab – Det har været sværere at få det nye system til at lave et regnskab, end vi 
havde forventet. Vi har bedt om hjælp fra vores foreningen. Vi er blevet gjort opmærksom på at der 
åbenbart er nogle fundamentale ting i regnskabet som ikke står rigtigt. VI må indrømme at sådan har det 
altid stået også inden vi fik det nye system. Regnskabet er ikke godkendt og vil skulle godkendes på en 
ekstra ordinær generalforsamling. Karen fra Agervænget, har tilbudt at hjælpe, da hun har viden om at 
lave regnskaber via sit arbejde. 
 

4. Forslag fra bestyrelsen - bestyrelsen fritages for at betale kontingent. Til gengæld droppes julegaven til 
bestyrelsesmedlemmerne. Enstemmigt vedtaget. Det vil blive gjort på den måde at alle stadig betaler 
kontingent, men vil blive ført tilbage via fx telefonpenge. Hvordan det helt præcis kommer til at foregå 
regnskabsmæssigt, finder vi ud af senere, så det bliver gjort rigtigt.  
 

5. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne (senest 14 dage før afholdelse – skal sendes til 
sandhoej@yahoo.com ): 

 
- Beskæring af piletræet på grønt område ved kælkebakken – dette blev enstemmigt nedstemt. Det er 

med den begrundelse at bestyrelsen hvert år går en tur og kigger om der er noget som skal 
beskæres. Vi har ikke mulighed for at beskære alle træer der giver skygge i en have. 

  
6. Vedtagelse af budget, fastsættelse af kontingent og betalingsdato for kontingent 

 
- Bestyrelsen anbefaler kontingentet fastholdes på 1.000 kr. for hele året 

 
Der kommer en ekstra regning på grundskyld, men vi kan ikke få beløbet at vide, da det offentlige 
ikke selv kender beløbet. Derfor ved vi ikke om det beløb om bliver sat er i budgettet er rigtigt. 
Budgettet er ikke godkendt, da vi først skal have godkendt regnskabet for også at kunne sikre os 
hvordan budgettet skal se ud. Dette vil også komme på den ekstra ordinære generalforsamling. 
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7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

      
På valg er: 

• Morten – bestyrelse, 2 år – Genvalgt 

• Andreas – bestyrelse, 2 år – Genvalg 

• Karen Eie Pedersen – valgt ind  
 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant  

• Lene Vodby – revisor, 1 år – genvalgt 

• Maria – suppleant, 1 år - genvalgt 
 
9. Eventuelt 
 

- Der blev stillet spørgsmål til hvorfor der ikke blev saltet på fortovet. Det skyldes at det var det som 
blev vedtaget på generalforsamlingen i 2020. På stisystemet bliver der saltet, da det er 
grundejerforeningen som har ansvaret, men på fortovet er det den enkelte grundejer som har 
ansvaret for at der er ryddet for sne.  
Der er helt vigtigt at sige det er altid den enkelte grundejer som har ansvaret for at der bliver 
ryddet for sne og eventuelt saltet hvis der er behov for dette på fortovet af deres matrikel. 

 
 
 
Bestyrelsen har konstitueret sig således: 
 
Formand: Morten  
Næstformand: Andreas 
Kasserer: Nicklas 
Regnskab: Karen 
Sekretær: Katrine 
Medlem: Michael 
 


